東海大學英語中心徵聘約聘專任講師一名
應徵資格：

1. 具英語教學、應用語言學、英美文學或相關領域碩士以上學位。

2. 具ESL/EFL豐富教學經驗者及行政經驗者尤佳。

3. 具全英語授課能力。
4. 英語為母語者優先考慮。

工作內容：

1. 教授一般英文及英語選修課程、支援中心行政業務及英語學習活動事務。
2. 每週基本授課總時數為14小時。

3. 參與各項委員會、系務發展、統整教學工作。

應徵資料：
1. 新聘專任教師應徵資料表（如附件，須另外將Word檔email至elc@thu.edu.tw）

2. 英文履歷自傳，含學經歷及各項服務。

3. 最高學歷證件及成績單影本（持國外學歷者之畢業證書需有駐外單位認證）。如尚未取得正式學位證書，需於應聘截止日前，請就讀學校開具「已通過碩士/博士論文口試證明文件」。
4. 擅長教授之課程一覽表及其中一門課程之教學大綱。

5. 教育部講師證或有利於應徵工作之文件影本（如無，可免附）。

6. 推薦函兩封（須彌封或由推薦者email至elc@thu.edu.tw）。
  
收件截止日期：107年1月26日止（以郵戳為憑）。

郵寄資料地址：

407 台中市西屯區台灣大道四段1727號

東海大學人事室收（請於信封外註明「應徵英語中心約聘專任教師」）(請應徵者務必寄送人事室)
聯絡方式：

東海大學英語中心 曾伶小姐

聯絡電話: (04)23590121#31900 傳真: (04)23590232

Website: http://elc.thu.edu.tw

E-mail: elc@thu.edu.tw
起聘日期：107年8月1日起聘（107學年度第一學期）。
備註:
1. 初審合格者將另行通知安排下一階段審核，申請者請務必提供連絡電話及電子郵件帳號。

2. 資料不齊全者，恕不予受理；申請者所寄之各項申請資料，請自留底稿，恕不退件。

3. 應徵資料勿過度裝訂（膠裝、鐵環、塑膠資料夾等），以A4紙張列印並於左上角裝訂即可。

Position Announcement: Contract-based Lecturer – The English Language Center, 

Tunghai University
The English Language Center of Tunghai University invites applications for a full-time contract-based faculty position, at the rank of Lecturer. The appointment will be in effect on August 1, 2018.

Qualifications:
1. M.A. or Ph.D. in TESOL, Applied Linguistics, English Literature, or a related field 
2. Extensive experience in ESL/EFL teaching and administrative tasks preferred
3. Ability to teach courses in English 
4. Preference for native-speaking teachers
Duties:
1. Teach Freshman/Sophomore English and elective courses
2. Teach 14 hours per week

3. Complete assigned administrative tasks and English-learning activities

4. Facilitate and actively participate in committee work, program advancement, and professional development groups
Application Materials:
1. Personal Information Form (Print the attached Word document and send it to elc@thu.eud.tw) ;

2. Cover letter and Curriculum Vitae, including education and services in English;

3. Photocopies of MA/Ph.D. diploma and transcript (Foreign diplomas need to be certified). If you haven’t received the MA/Ph.D. diploma yet, please provide official documentation of passing the thesis/dissertation oral defense;
4. List of courses taught and a course syllabus for one of these courses;
5. Lecturer’s Certificate issued by Taiwan Ministry of Education (M.O.E.) or photocopies of other relevant documents (if applicable)
6. Two letters of recommendation (sealed or sent to elc@thu.edu.tw by recommenders)
Mailing address and Deadline:

All application materials MUST be mailed to:

Personnel Office, Tunghai University, 1727, Section 4, Taiwan Boulevard, Taichung, Taiwan 40704, R.O.C. and be postmarked no later than January 26, 2018.

Please write “Application for English Language Center Contract-Based Faculty” on the envelope.

Note:

1.
Print out all the materials in A4 size and staple in the upper left corner. No plastic binding or spiral binding.

2.
A notice will be sent to shortlisted applicants for next reviews. Please provide e-mail and phone numbers at which you can be reached.

3.
If the information is incomplete, your application will not be accepted. Materials are not returned. Please keep the original draft yourself.

Contact information:

For further information, please contact Ms. Jenny Tseng via e-mail or by phone during office hours:

Office hours: 08:00-12:00 & 13:30-17:00 (Mon. – Fri.)

E-mail: elc@thu.edu.tw     Tel: +886-4-23590121 Ext. 31900     Fax: +886-4-2359-0232

Website: http://elc.thu.edu.tw
107學年度第1學期約聘專任教師應徵資料表
Personal Information Form: Contract-Based Faculty Applicant for ELC – Fall 2018
	姓名

Name &
出生日期
Date of Birth

(yyyy/mm/dd)
	學歷

Education
	經歷

Experience
	研究領域
Field(s) of Research
	論文題目

Dissertation Title
	可教授課程
Courses You Can Offer
	教師證書（無者免填）

MOE Certificate
(if any)

	林立倫
Lin, Li-Lun

1960.01.01
	學歷：
1. ((大學外文系（1993年9月～1998年6月）

2. ((大學語言所碩士（2001年9月～2005年6月）
3. ((大學語言學博士（2007年1月～2010年8月）
	現職：

經歷：

證照：

	1. 英語教學
2. 語言學
3. 教育學
	博士論文(中)：
博士論文(英)：

	1. 大一英文
2. 國際新聞
	助理字第((號

	聯絡方式
Contact Info.
	E-mail: 
	通訊地址Mailing Address：

	
	手機號碼Cell phone: 
	電話Telephone: 


（請列印此表格並以Word檔格式寄至elc@thu.edu.tw） (Print this Word document and send it to elc@thu.edu.tw)
東海大學英語中心直接蒐集應聘人員個資告知聲明

依個人資料保護法的規定，本表資料之蒐集，作為參加人員辨識及應聘之用，如為不實填寫或未寫，將影響您的應聘結果。個人資料利用期間至蒐集目的消失為止。電子資料將於本次應聘之錄取人，經校教評會通過後，予以刪除。

Checklist for the ELC Contract-Based Faculty Applicant
	Name
	Chinese:
English:


	Contact Information
	Cell phone: 

E-mail: 

	Application Materials

	No
	Item
	Check by applicant
	Date
	Check by the ELC
	Date

	1. 
	Personal Information Form (Print this Word document and send it to elc@thu.eud.tw)
	
	
	
	

	2. 
	Curriculum Vitae, including education and services
	
	
	
	

	3. 
	Photocopies of MA diploma and transcript.

(Foreign diplomas need to be certified).

If you haven’t received the MA diploma yet, please provide official documentation of passing the thesis oral defense.
	
	
	
	

	4. 
	List of taught courses and a sample course syllabus
	
	
	
	

	5. 
	Photocopies of Assistant Professor Certificate (or above) issued by Taiwan Ministry of Education (M.O.E.) or other relevant documents (if applicable)
	
	
	
	

	6. 
	Two letters of recommendation (sealed or sent to elc@thu.edu.tw by recommenders)
	
	
	
	


1. Please place this page on the top of your application materials, and put the other documents in order.

2. A notice will be sent to shortlisted applicants for next reviews. Please provide e-mail and phone numbers at which you can be reached.

3. If the information is incomplete, your application will not be accepted. Materials will not be returned. Please keep the original copy to yourself.
4. Print out all the materials in A4 size and staple in the upper left corner. No plastic binding or spiral binding.
